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Corona: 
Het seizoen 2020 is een zeer slecht jaar voor ons geweest. Ook voor de scholen was 
het een jaar van gedwongen sluitingen, thuisonderwijs en besmettingen van 
leerlingen en leerkrachten. De schoolkampen voor de zomervakantie moesten 
geannuleerd worden. De scholen, die na de zomer in het rooster stonden, hadden 
het geluk dat eind augustus en september de besmettingsgraad zo laag was dat 
schoolreisjes weer werden toegestaan. Zo zijn er in die periode nog 9 schoolkampen 
geweest. Voor de begeleiding was het toegestaan om tenten mee te nemen, die op 
het volleybalveld opgezet konden worden. Zo konden de begeleiders ervoor kiezen 
om niet gezamenlijk in één huisje te slapen. Van deze laatste schoolkampen zijn ons 
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ook geen besmettingen bekend. Vanuit de overheid was ook een “schoolkampenpro- 
tocol” uitgegaan dat wij onder de scholen verspreid hebben. 
 
Aantal deelnemers: 
In 2020 waren 276 personen (kinderen + begeleiding) op Hee 6. Er waren slecht 9 
kampen. Alle na de zomervakantie. In de grafiek hieronder is te zien wat een enorme 
vermindering van het aantal deelnemers er was vergeleken met de voorgaande 
jaren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Financiën: 
Het spreekt vanzelf dat door het geringe aantal betalende deelnemers de inkomsten 
ontoereikend waren om de begroting rond te krijgen. De uitgaven voor de vaste 
lasten zoals belasting, afval- en rioolkosten, maaien en energie overstegen de 
inkomsten. Het gevolg was een verlies van meer dan € 6000,- 
Dit jaar konden we dat nog opvangen met gereserveerde gelden. Voor het jaar 2021 
maken wij ons grote zorgen. 
 
Vergaderingen: 
Het contact met de scholen verliep hoofdzakelijk via de mail. Het bestuur is twee 
maal fysiek bij elkaar geweest. Eenmaal in februari. De tweede keer in juni in de tuin 
van Jaap op gepaste afstand van elkaar. In december is vergaderd via ‘teams’. 
Hetgeen overigens de vergadertijd sterk bekortte. 
 
Toeristenbelasting: 
Een grote financiële last is ieder jaar weer de toeristenbelasting op Terschelling. Zo 
vinden we het onjuist dat in de bootkaartjes alvast één nacht belasting is 
meegenomen, terwijl wij over alle bij ons doorgebrachte nachten ook weer belasting 
moeten afdragen. Dat scheelt ons jaarlijks tussen de € 500,- en € 1000,- extra 
uitgaven. 
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Het schilderen van de plafonds van de huisjes: 
In het voorjaar voor het uitbreken van de coronacrisis was al besloten om na het 
schilderen van de binnenwanden van de huisjes in 2019 ook de schuine plafonds te 
schilderen. Eigenlijk kwam dat financieel niet goed uit, maar de verf was al besteld en 
de afspraken over het schilderwerk in de zomervakantie al gemaakt. 
Het resultaat was overigens erg mooi. 
 
De shirtjesactie: 
Nancy heeft dit jaar de shirtjesactie op zich genomen. Dit jaar konden ook hoodies 
besteld worden. Deze keer voor het eerst moest het geld overgemaakt worden in 
plaats van contant afgedragen. Daarna volgde pas de bestelling. De scholen konden 
bij Nancy thuis de shirtjes komen ophalen. Alles verliep prima, hoewel het uitzoeken 
van de bestellingen nogal een klusje was. De shirtjesactie bracht € 1654,- op! 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Nieuwe deelnemende school: 
Per 1 oktober 2020 is obs het Palet deel gaan uitmaken van de deelnemende 
scholen. Zij zullen in het voorjaar van 2021 voor het eerst naar Hee 6 gaan. Er was 
plaats vrij gekomen door het beëindigen van de deelname door het Kogerveld. Op dit 
moment maken 15 openbare basisscholen uit Zaanstad gebruik van het kampeer- 
terrein Hee 6 voor hun schoolreizen voor groep 8.   
 
Klussen: 

• De zuidgevel van het dagverblijf bestaande uit horizontale mes en groef delen 
is hard aan vervanging toe. De planken zijn aan de onderzijde vergaan. 
Eigenlijk hadden we in de afgelopen zomer deze gevel willen vervangen. 
Helaas kon dit niet doorgaan door gebrek aan de benodigde financiën. Jan 
Hagmeier heeft het probleem provisorisch opgelost door aan de onderzijde 
een plank ter versteviging aan te brengen. (zie bovenste foto van het dag- 
verblijf) 

• Verschillende rotte glaslatten zijn vernieuwd en gekit. 
 
 
 
 
 

 

 

 

• Er is een paal van het volleybalveld vervangen. 

• De gordijnen in de huisjes zijn versleten en moesten vervangen worden. 

Wanda maakte nieuwe. Op haar naar Hee 6 meegebrachte naaimachine. 
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• De terrasdeuren zijn aan de buitenkant opnieuw geschilderd. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

• In het voorjaar heeft Jaap met hulp van enkele familieleden de bomen aan de 
padkant gesnoeid. Het restant van de gesnoeide takken werd op het pad bij 
de ingang neergelegd. De bedoeling was dat deze hoop opgehaald zou 
worden voor één van de paasvuren op het eiland. Helaas konden de 
paasvuren niet doorgaan. Dus ligt deze hoop takken nog op het pad. In het 
najaar heeft Jaap, zoals ieder jaar, weer met de bosmaaier in de tussensloot 
gestaan om het riet te maaien en de sloot uit te diepen. 

 
Klussen: 
De personen die in de zomervakantie op ons terrein verbleven, kregen zoals 
gebruikelijk weer een klussenlijst mee. Hierop stond o.a. 
- Iedere groep een huisje van binnen en van buiten schoonmaken 
- straatjes wieden 
- slechte tafels lakken, net als de bankjes (ook de onderkanten hiervan). 
- houtwerk buiten schilderen 
- braamstruiken tussen de bomen verwijderen 
 
Geluidsoverlast: 
Vorig jaar waren er klachten over geluidsoverlast voor de campings in de nabijheid 
van ons kamp. Ondanks onze verzoeken naar de scholen toe om rekening te houden 
met de gasten van de campings was er toch weer een klacht. Ditmaal ging het over 
een school die ‘s morgens heel vroeg voor het vertrek van het kamp naar de boot erg 
veel lawaai maakte. In het informatieboekje van 2021 zullen we nogmaals 
nadrukkelijk aandacht vragen voor het voorkomen van deze overlast. We willen 
graag een goede verstandhouding met onze buren bewaren. 
 
Westzaan, 1 februari 2021 
Cees Edam, secretaris 


